
 

Schriftelijke vragen        
Reg. Nr. 2023-16  
 
Datum:   23-10-2023 [in te vullen door de griffie] 
Van:  CDA [in te vullen door de aanvrager] 
Aan: College via gemeentesecretaris  
Onderwerp: Vergroening schoolpleinen [in te vullen door de aanvrager] 
Datum beantwoording: 29-11-2023 [in te vullen door de organisatie] 
Behandeld in college van:  28-11-2023 [in te vullen door de organisatie] 
   
  

 
 
Toelichting 
Op 3 oktober 2022 is motie 2022-13 met algemene stemmen aangenomen.  
Hierin verzoekt de raad het college van burgemeester en wethouders om: 
1. Beleid te ontwikkelen voor vergroening van schoolpleinen; 
2. Hiertoe in gesprek te gaan met de betrokken schoolbesturen; 
3. Te onderzoeken of hiermee kan worden gestart op het schoolplein van IKC De Lichtbron. 
 
Op 7 november is motie 2022-15 met algemene stemmen aangenomen. 
Hierin verzoekt de raad het college van burgemeester en wethouders om: 
de scholen in de gemeente Meerde de mogelijkheid te geven om hun schoolpleinen te voorzien van  
een gezond / groen schoolplein, dat ook fungeert als speelplaats voor de buurt; 
We denken hierbij aan een bedrag a € 50.000,00 op te nemen in de begroting. 
 
Inmiddels is er een jaar verstreken en is de CDA fractie benieuwd hoe ver het college is met de  
uitvoering van deze moties en dit punt in het coalitie akkoord. 
 
Van de scholen in MFA De Heerd is het ons bekend dat zij graag hun schoolplein willen vergroenen,  
vandaar dat onze fractie hier naar de stand van zaken heeft geïnformeerd. 
 
De informatie die wij hier hebben ontvangen stemt ons niet gelukkig.  
Kort samengevat komt het er op neer dat er tot op heden geen enkel zicht is op aanpassingen aan  
het schoolplein. Dit leidt bij de door de scholen opgerichte werkgroep, ouders en personeel tot de  
nodige frustraties en tempert het enthousiasme dat er was. Er is door de scholen een werkgroep  
opgericht, een plan opgesteld, dit is gedeeld met de gemeente en de beheersstichting. Hierop is nog  
geen reactie ontvangen. 
 
Graag de volgende vraag/vragen schriftelijk beantwoorden: 

1. Wanneer gaat het college uitvoering geven aan de door de raad aangenomen moties?  
2. Waarom duurt het nu al een jaar, wat is er in die tijd gedaan? 
3. Welke acties neemt het college om hier te versnellen? Het enthousiasme bij de scholen en 

vrijwilligers in de werkgroepen ebt nu weg. 
4. Kan het college aangeven wanneer er concreet gestart kan worden met het schoolplein bij 

MFA De Heerd? De plannen zijn ingediend. 
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5. Hoe gaat het bij de andere scholen in de gemeente, zijn er meer initiatieven bij de gemeente 
binnengekomen om schoolpleinen te vergroenen? 
 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van het CDA 
Ruud de Gooijer 
 
 
Antwoord 

1. Wij starten in 2024 met uitvoering van de motie.  
2. Er is dit jaar geen beleidscapaciteit beschikbaar om de motie uit te werken en vervolgens een 

regeling op te stellen. Het vergroenen en het gezond maken van schoolpleinen moet in goede 
afstemming en samenspraak met betrokken partijen en interne medewerkers plaatsvinden. 
Dit vraagt om voldoende ambtelijke capaciteit.  

3. Wij hebben een aanvullend budget van maximaal € 50.000,- ter beschikking gesteld om in 
2024 de benodigde extra capaciteit in te huren, zodat er op korte termijn met het opstellen 
van de regeling voor het vergroenen van schoolpleinen kan worden gestart. We verwachten 
dit bedrag niet volledig nodig te hebben voor het opstellen van een subsidieregeling. Het 
restant van dat budget zal dan worden toegevoegd aan het uitvoeringsbudget. 

4. Voordat met de verstrekking van subsidie voor het vergroenen van schoolpleinen kan worden 
gestart, moet er een subsidieregeling worden opgesteld. Daarin moet worden opgenomen 
aan welke randvoorwaarden de herinrichting van het schoolplein moet voldoen en welke 
procedure daaraan ten grondslag ligt. Een eventuele provinciale subsidie wordt daarbij in 
ieder geval aangemerkt als voorliggende voorziening.  

5. Er zijn meerdere scholen die belangstelling hebben getoond voor een tegemoetkoming in de 
kosten voor de aanleg van groene schoolpleinen, te weten: 

a. De Lichtbron. Plannen hiervoor worden meegenomen in de nieuwbouwplannen; 
b. De Horsthoekschool. Deze school heeft de herinrichting van het schoolplein al 

gerealiseerd in verband met de einddatum voor provinciale subsidie. De school heeft 
kenbaar gemaakt nog wel in aanmerking te willen komen voor een financiële bijdrage; 

c. De Heerd: Wereldwijs en Kristal hebben, samen met het Hummelhuis, een 
concepttekening aangeleverd voor ambtelijk overleg, er is nog geen officiële aanvraag 
ingediend; 

d. De Rijnsberg: Het Talent en de Spreng hebben aangegeven interesse in een regeling 
te hebben. De scholen hebben nog geen document ingeleverd. Ze wachten op de 
komst van een regeling. 
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